
 
Beantwoording reacties concept wijkgroenbeheerplan  

Veursehout – De Zijde – Duivenvoorde 
 

1. Diverse locaties in de wijk 
Reactie 
Wijkbewoner maakt zich zorgen over de verstening van de tuinen, waardoor er minder ruimte is voor 
waterberging. Daarnaast vindt de bewoner versteende tuinen ook minder mooi. De vraag is of er vanuit de 
gemeente hier op gehandhaafd kan worden zoals bij een kapvergunning. De bewoner vindt dat dit nu te 
vrijblijvend in het wijkbeheerplan benoemd wordt. 
 
Antwoord 
De gemeente Leidschendam-Voorburg heeft op basis van wetgeving, beleid en/of subsidieregelingen geen 
zeggenschap over particuliere (voor)tuinen. Er kan daarom niet gehandhaafd worden door de gemeente op 
de inrichting van (voor)tuinen.  
 

2. Diverse locaties in de wijk 
Reactie 
Ik ben blij met de plannen! Het ziet er goed uit. Fijn dat de wijk zo groen blijft (en nog groener wordt). 
 
Antwoord 
Dank u wel voor uw complimenten! 
 
 

3. Locatie onduidelijk 
Reactie 
Van tijd tot tijd komen er hoveniers langs, die her en der wat onkruid wegplukken, maar lang niet alles. 
Vervolgens komt er een persoon met een blazer en die blaast met zwaaiende arm van links naar rechts het 
onkruid weg van de stoep. Zo komt het onkruid in de perkjes en voortuinen terecht. Zeker dit laatste is niet 
gewenst wat mij betreft. 
 
Antwoord 
Het door de gemeente te realiseren onderhoudsniveau voor onkruid in beplanting hangt af van beheertype 
dat op de beplanting van toepassing is. Voor het beheertype “heesters extensief” “bijvoorbeeld wordt een 
lagere onderhoudsfrequentie voor onkruid gevolgd dan voor “heesters intensief”. Het beleid van de 
gemeente is om onderhoudsniveau B volgens de CROW-beeldkwaliteitsrichtlijnen in stand te houden. Dit 
kwaliteitsniveau staat de aanwezigheid van onkruid toe. Ten aanzien van de uitvoeringswijze van het 
onderhoud zal intern aandacht gevraagd worden om toezicht te houden op het zoveel mogelijk voorkomen 
van onnodige verspreiding van onkruid. 
 
 

4. Doornenburg, groenstrook  
Reactie 
In het wijkgroenbeheerplan staat dat er gestreefd wordt naar begroeiing waarbij er geen hinder 
ondervonden wordt van schaduw. Ook zou de begroeiing in contrast moeten staan met de omliggende 
bebouwing. Dit zou inhouden dat er cat 2 bomen in de groenstrook zouden staan. Dit is bij onze woning niet 
het geval. Sinds enkele jaren zitten wij gedwongen in de schaduw en zijn de bomen vele malen groter dan 
de cat 2 boom. Tevens hangen de takken over en ondervinden wij ontzettend veel last van deze bomen. 
Het is niet dat wij geen bomen willen want wij vinden het juist belangrijk dat er voldoende groen in de wijk 
is, echter zijn deze bomen te groot geworden in de jaren. Er zijn al mensen vanuit de gemeente bij ons in 
de tuin geweest en deze constateerde ook dat de bomen erg hoog zijn en hierdoor zeer belemmerend zijn 
voor de bewoners van ons huizenrijtje. 
 
Antwoord 
In de Bomennota 2017 – Beheer van de gemeente Leidschendam-Voorburg wordt dieper ingegaan op de 
mogelijke overlast die veroorzaakt kan worden door bomen binnen de gemeente. Voor bomen die behoren 
tot de hoofd- en wijkboomstructuur geldt dat deze alleen gekapt worden als er sprake is van 
veiligheidsrisico’s. Wel kunnen bij bomen binnen deze structuren snoei- of schadebeperkende maatregelen 
genomen worden om overlast te verminderen. Wat betreft de overige bomen, zijn er specifieke 
voorwaarden vastgesteld, zoals beschreven in Tabel 4.1 van de Bomennota 2017 - Beheer, voor het 
kappen van bomen als gevolg van problemen zoals schaduwoverlast. Velling/vervanging is eventueel 
mogelijk indien de tuin en/of het balkon tussen 10 uur en 18 uur meer dan 3 uur geheel (100%) in de 



schaduw van een boom ligt. Dit betreft de periode tussen 21 april en 21 augustus en het geldt niet als het 
huis pas gebouwd is toen de boom er al stond. Snoei behoort ook tot de mogelijke maatregelen. 
 

5. De Zijde, Zijdesingel 
Reactie 
Bewoner vraagt zich af of het echt nodig is hier weer een herinrichting te doen en het gebied verder te 
vergroenen, omdat het gebied 10 jaar geleden een grote herinrichting heeft doorgemaakt inclusief 
vergroening. Kan het gemeenschapsgeld niet beter elders besteed (of bewaard voor later) worden? 
 
Antwoord 
De maatregelen in het wijkgroenbeheerplan kunnen voorkomen uit het bereiken van het einde van de 
levensduur van beplanting en bomen, maar ook uit nieuwe inzichten en beleid van de gemeente. In het 
gebied bij de Zijdesingel zijn voor de komende 10 jaar geen ingrijpende renovatiemaatregelen bepaald. Wel 
zal hakhout worden toegevoegd, om meer biodiversiteit te realiseren en om te komen tot een verbetering 
van het ecosysteem. Deze maatregelen volgen uit het gemeentelijk beleid, zoals het groenactieplan.  
 

6. De Zijde, Zijdesingel 
Reactie 
Tussen de fietsstraat (Zijdesingel) en de voorste sloot ligt een brede groenstrook. Tussen de voorste sloot 
en het spoor ligt het groene gebied wat tevens een van de weinige veilige losloopgebieden voor honden in 
onze gemeente is. Bewoners van de Zijdesingel zijn bijzonder gehecht aan het fantastische uitzicht over de 
weilanden achter het spoor. We hechten er grote waarde aan dit uitzicht te behouden. Hoge beplanting die 
het uitzicht belemmert is dus zeer onwenselijk. 
 
Antwoord 
Hakhout wordt onderdeel van het uitzicht, om de biodiversiteit te vergroten en het ecosysteem te 
verbeteren. Hakhout vormt geen bos, er zullen diverse openingen blijven die zichtlijnen geven voor over het 
spoor. Daarnaast zal het hakhout periodiek, om de vijf jaar, worden teruggezet. 
 
 

7. De Zijde, Zijdesingel 
Reactie 
Voor hondenliefhebbers (velen die ook met de auto speciaal hiernaartoe komen) is het essentieel dat het 
huidige losloopgebied behouden blijft. Dit is een van de weinige veilige losloopgebieden in onze gemeente 
en hier wordt dan ook dankbaar gebruik van gemaakt. Het is de enige plek in de gemeente waar honden 
nog echt een stuk lekker los kunnen wandelen. Het is dus van belang dat dit behouden blijft, evenals 
voldoende gras in dit gebied. Met de huidige begroeiing zie je in de zomer al dat de honden eigenlijk niet 
goed kunnen lopen, pas als de schapen zijn geweest is er weer een tijdje goed te wandelen. Het behouden 
van dit gebied voorkomt overlast in de woonwijk. 
 
Het grasveld voor de voorste sloot wordt met name in de avond veel door mensen met honden gebruikt, 
hier moet dus ook tenminste een brede grasstrook (minstens zo breed als nu) behouden blijven. Dit 
voorkomt overlast in de woonwijk. Het is nu al zo dat de helft van dit grasveld uit rietstengels bestaat, hier 
kan dus al niet gelopen worden, ook niet als het gekortwiekt is, want de korte stengels prikken aan de 
poten. 
 
Antwoord 
Dit deel maakt ook onderdeel uit van onze hoofgroenstructuur en van de ecologisch hoofdstructuur. In deze 
zône werken we zowel naar plekken met “Bloemrijk grasland” (1 à 2 keer per jaar maaien) als “Extensief 
gazon” (maandelijks maaien. Er blijft in dit gebied voldoende ruimte om de hond uit te laten.  
 
 

8. De Zijde, Zijdesingel 
Reactie 
Bewoner vindt dat er sinds de herinrichting al voldoende wilde begroeiing aanwezig is tussen de fietsstraat 
en de voorste sloot en in het hondenlosloopgebied, waaronder helaas ook extreem veel berenklauw en 
grasaren. Deze plantensoorten zijn zeer gevaarlijk voor dieren en nemen helaas jaarlijks in omvang toe. 
Kan hier in het onderhoud iets aan gedaan worden? 
 
Antwoord 
In dit gebied komt geen giftige berenklauw voor. De inheemse berenklauw die in het gebied aanwezig is, is 
niet giftig. Grasaren zijn vervelend, maar de aanwezigheid ervan is in dit soort groenzones helaas niet te 
voorkomen.  
 
 



9. De Zijde, Zijdesingel 
Reactie 
In o.a. de Zijdesingel is enkele jaren geleden nieuwe beplanting aangebracht, die zag er de eerste jaren 
heel mooi uit. Maar de laatste jaren komt er in het voorjaar een maaimachine langs, die alle beplanting 
rigoureus met de grond gelijk maait. Dit heeft tot gevolg dat er volop onkruid van perkje naar perkje wordt 
verspreid. Daarnaast is de kale grond, totdat de oorspronkelijke beplanting de grond bedekt heeft, een 
voedingsbodem voor onkruid. Ik vind dit zonde van het geld dat ooit aan de beplanting besteed is en de 
hele zomer staan grote delen van de perkjes vol met onkruid. Kan hier iets aan worden gedaan? 
 
Antwoord 
De wijze van aanplant en onderhoud moet op termijn gaan leiden tot een betere bodembedekking en 
daarmee tot minder onkruid in de beplanting. Een aantal vakken met vaste planten die slecht van kwaliteit 
zijn, worden in 2024 opnieuw ingeplant.   
 

10. Omgeving Brederode 
Reactie 
Maatregelen 6GR en 11GR: dit zijn nu geen gazonvlakken. Graag hier heestervakken van maken. Op dit 
moment zijn het voornamelijk vlakken met brandnetels. 6GR is nog wel struiken met brandnetels. Dus 6GR 
en 11GR graag gelijk maken aan 9HER en 10HER. 
 
Antwoord 
Deze reactie betreft het speelveldje langs de Kastelenring. In het wijkgroenbeheerplan zullen wij voor deze 
locatie onderscheid maken tussen het veld (gazon renoveren) en de beplanting langs de randen van het 
veld (heesters extensief renoveren). 
 

11. Omgeving Brederode 
Reactie 
Graag alle verhoogde plantenbakken op de pleintjes controleren en eventueel renoveren. Er zijn meerdere 
plantenbakken waar stenen vanaf vallen of los liggen. 
 
Antwoord 
De verhoogde plantenbakken worden beoordeeld en voor een deel ervan houden wij rekening met 
renovatie. 
 

12. Omgeving Brederode 
Reactie 
De doorsteek over het water bij het Duivenpad is eigenlijk een voetpad, maar werd voor het een voetpad 
was ook gebruikt als fietspad. Kan dit niet weer een combi worden? 
 
Antwoord 
Dit is een kostbare maatregel, want het betekent dat de brug en de verharding moeten worden vervangen 
om deze als voet- fietsroute geschikt te maken. Hierbij staan de kosten niet in verhouding tot het probleem. 
Wij kunnen dit verzoek dan ook niet overnemen in het plan. 
 

13. Omgeving Brederode 
Reactie 
Kan de grote Esdoorn op de hoek Duivenpad/Kastelenring ingekort worden? Ik heb veel last van de 
zaadjes (vleugeltjes) die in mijn tuin waaien en van de zaailingen die ontstaan. 
 
Antwoord 
In de Bomennota 2017 – Beheer van de gemeente Leidschendam-Voorburg wordt dieper ingegaan op de 
mogelijke overlast die veroorzaakt kan worden door bomen binnen de gemeente. In paragraaf 4.4 is 
aangegeven dat in elk geval niet wordt ingegrepen indien de hinder of overlast bestaat uit normale bladval 
inclusief val van bloesems en uit normale vruchtval inclusief zaad- en pluisval. De zaadval van de bomen in 
uw omgeving is normaal voor het soort boom. De gemeente zal in deze situatie daarom geen maatregel 
nemen. 
 

14. Omgeving Brederode 
Reactie 
Het zou fijn zijn als de heg achter mijn tuin ook aan de achterkant gesnoeid gaat worden. Niet alleen 
bovenop en aan de straatkant. Binnenkort groeit hij mijn tuin in - dit geldt ook voor de tuin van mijn buren. 
Het zou fijn zijn als er achter mijn tuin minimaal 50 cm kaal wordt gehouden. 
 
 
  



Antwoord 
Volgens het onderhoudsprogramma van de gemeente Leidschendam-Voorburg wordt de achterkant van de 
haag 2x per jaar met een heggenschaar geknipt, op die plaatsen waar de onderhoudsploeg erbij kan. 
 
 

15. Patrijslaan 
Reactie 
Wordt er iets gedaan tussen de groenstrook tussen de Patrijslaan en het ziekenhuis Antoniushoeve? 
Mensen lopen namelijk door de groenstrook naar het ziekenhuis. 
 
Antwoord 
In de afgelopen jaren zijn al meerdere maatregelen genomen, van beplanting tot takken rillen tot draad, 
maar de voetgangers laten zich niet makkelijk tegenhouden. Desalniettemin zal de gemeente met enige 
regelmaat takken (hakhout) aanbrengen om het doorsteken zoveel mogelijk te voorkomen. 
 

16. Patrijslaan 
Reactie 
Is het mogelijk om 2 takken van de grote boom op de Patrijslaan nr 90 te snoeien, tot zo'n 1 a 1,5 meter? 
Dat zou veel schelen qua viezigheid in de voortuin, op de oprit en op de auto. 
 
Antwoord 
Deze bomen zijn enkele jaren geleden gesnoeid. Er kan, vanuit de gezondheid van de boom en het 
gewenste beeld, niet méér gesnoeid worden dan reeds is gedaan. 
 

17. Reigerlaan 
Reactie 
Verzoek is om bij onderhoudsmaatregel 16BMP een boom op het trottoir van de Reigerlaan ter hoogte van 
Zwaluwlaan 28 te plaatsen. Deze boom is zonder overleg verwijderd. 
 
Antwoord 
Dit verzoek wordt gehonoreerd, er zal binnen de planperiode van het wijkgroenbeheerplan een boom 
worden terug geplant. 
 

18. Putterlaan 
Reactie 
Met betrekking tot de locatie Putterlaan te Leidschendam wordt in het plan vermeld “meerdere bomen zijn 
niet meer in goede staat” en “deze worden vervangen”. 

• Welke bomen in de Putterlaan worden precies vervangen? Alle 6 of een selectie ervan? In verband 
met de eenheid en de uitstraling, worden alle 6 de bomen vervangen? 

• Wordt de boom die staat voor Putterlaan 7 vervangen? 

• Waar komen de nieuwe bomen precies te staan? Precies op dezelfde plek als waar de huidige 
bomen staan? 

 
Antwoord 
Alle 6 de bomen worden vervangen, inclusief de boom voor Putterlaan 7. Of de nieuwe bomen op dezelfde 
locatie komen te staan is nog niet zeker. Dit wordt bekeken als hiervoor de detailplannen worden gemaakt. 
Omwonenden worden hier dan over geïnformeerd.   
 

19. Putterlaan 
Reactie 
De bomen die nu in de Putterlaan staan, zijn ongeveer 8 meter hoog. In het plan staat dat de bomen 
worden vervangen voor bomen van een 2e grootte (8-15 meter). Tussen de 8 en 15 meter betreft een grote 
bandbreedte en kan een groot verschil zijn. Het kan 8 meter zijn, maar ook een hoogte van 15 meter zijn. 

• Welke bomen komen ervoor terug? Welk type c.q. welke naam van de boom? Bijvoorbeeld een 
boom is gewenst die lang blad en evt. bloesem houdt en mooi verkleurd en toch fijn van grootte is. 

• Hoe groot kunnen de bomen worden die ervoor terugkomen? Maximaal dezelfde hoogte (ongeveer 
8 meter) is gewenst, want anders (met bijvoorbeeld 10-15 meter) worden de bomen voor onze 
woningen te groot in verband met onder andere het zicht en het doorlaten van licht, mede i.v.m. 
zonnepanelen. 

 
Antwoord 
Het wijkgroenbeheerplan is niet uitgewerkt op het niveau dat de terug te planten bomen qua soorten al 
bekend zijn. Het is ook nog niet bekend in welk jaar de bomen worden verwijderd. Als de planning duidelijk 
is, zal bepaald worden welke boomsoort(en) worden geplant. Als het zover is, worden de omwonenden 
geïnformeerd.  



 
 
 

20. Putterlaan 
Reactie 
In het plan staat dat in de Kwikstaartlaan meerdere bomen worden vervangen voor bomen van 2e grootte.  

• Welke type/naam bomen komen ervoor terug? 

• In hoeverre bestaat er een eenheid tussen de bomen die in de Putterlaan worden vervangen en de 
bomen die in de Kwikstaartlaan worden vervangen? 

 
Antwoord 
Het wijkgroenbeheerplan is niet uitgewerkt op het niveau dat de terug te planten bomen qua soorten al 
bekend zijn. Het is ook nog niet bekend in welk jaar de bomen worden verwijderd. Als de planning duidelijk 
is, zal bepaald worden welke boomsoort(en) worden geplant. Als het zover is, worden de omwonenden 
geïnformeerd. Er zal qua boomsoort niet naar eenheid worden gestreefd, o.a. om ziektes te voorkomen 
wordt uitgegaan van een afwisselend sortiment. Er bestaat nu ook geen eenheid tussen de bomen in de 
Putterlaan en de bomen in de Kwikstaartlaan, in de Putterlaan staan namelijk sierkersen in de de 
Kwikstaartlaan lijsterbessen.  
 

21. De Zijde 
Reactie 
Kan de grasstrook tegenover de moskee worden ingericht als parkeervakken? 
 
Antwoord 
De grasstrook tegenover de moskee wordt niet ingericht als parkeervak. Het beleid van de gemeente is 
momenteel ook om meer groen aan te brengen en niet om groen te verwijderen.  
 

22. Duivenvoorde 
Reactie 
Voorstel voor de hele wijk Duivenvoorde: de gazons, grasvelden worden nu in de zomer overwoekerd door 
brandnetels. Hier voor in de plaats zouden meer bloemen die bijen en andere insecten aantrekken mijn 
voorkeur hebben. 
 
Antwoord 
Op diverse locaties in de wijk wordt de biodiversiteit van beplanting verbeterd. Binnen het beleid van de 
gemeente Leidschendam-Voorburg voor onderhoud van beplanting is de aanwezigheid van enig onkruid 
(zoals brandnetels) toegestaan. Grootschalige omvorming van gazons en gras is niet aan de orde. 
 

23. Zanglijsterlaan 
Reactie 
Naar aanleiding van maatregel 19 (boom vervangen) in de Zanglijsterlaan: De Zanglijsterlaan gaat over in 
de Talinglaan, volgens mij staan daar dezelfde bomen als in de Zanglijsterlaan. Misschien dat ze 1 jaar 
later geplant zijn, doordat de Talinglaan later is opgeleverd bij de bouw van de wijk. Als de bomen in de 
Zanglijsterlaan verouderd zijn, dan zijn de bomen in de Talinglaan waarschijnlijk ook verouderd. Ik ben 
geen bomen deskundige, maar de bomen lijken van hetzelfde soort. Ik raad aan om hier nog even naar te 
kijken en misschien in één keer de bomen te vervangen. 
 
Antwoord 
Wij zullen het vervangen van de bomen in de Talinglaan toevoegen aan het wijkgroenbeheerplan. 
 

24. IJsvogellaan 
Reactie 
Kan in de ronding van de IJsvogellaan het gras ook omgevormd worden tot bloemrijk grasland? Ik mis het 
aanbrengen van bijenplanten. 
 
Antwoord 
Deze locatie leent zich niet voor omvorming naar bloemrijk grasland, o.a. vanwege gebruik van deze strook 
om honden uit te laten. 
 

25. Valkhof 
Reactie 
De bomen, een taxus tegen de zijgevel van Valkhof 82 en de boom die staat ter hoogte van het wandelpad 
bij de zijgevel van Valkhof 66, die er vanaf ca. 1978 al staan, zijn zo groot (komen boven de daken uit) dat 
er bij ons een soort angst bestaat dat deze met de huidige stormen om kunnen waaien. Ook hebben we 
behoefte aan lucht en licht. Ook al worden de bomen eens in de 3 jaar gecontroleerd, de zekerheid dat ze 



niet om kunnen waaien is daarmee niet gegarandeerd. Mochten ze omwaaien, dan zal de materiele schade 
zeker vergoed worden, maar de emotionele schade niet. Mocht dit alles de indruk geven dat wij in een 
boomloze omgeving willen wonen dan is dat verkeert gedacht. Het liefst zien wij bomen en of struiken die 
niet boven de 8 meter uit komen. Het doet mij dan ook veel plezier dat ik deze stelling ook teruglees in het 
conceptplan, zoals op Pag. 24 bij Streefbeeld; ‘De grootte van de bomen sluit aan op de maat van het 
profiel en de schaal van de bebouwing – hierbij wordt gestreefd naar het voorkomen van overmatig veel 
schaduwoverlast. Nabij particuliere tuinen en huizen staan bij voorkeur geen bomen die door hun grootte 
en vorm van de kroon voor schaduwoverlast zorgen of tegen een gevel groeien’. Kan dit streefbeeld 
worden teruggebracht? 
 
Antwoord 
Er worden goede controles uitgevoerd, zekerheid is nooit te geven maar er is voor deze bomen geen 
aanleiding aanwezig om een groot risico te zien.  
In de Bomennota 2017 – Beheer van de gemeente Leidschendam-Voorburg wordt dieper ingegaan op de 
mogelijke overlast die veroorzaakt kan worden door bomen binnen de gemeente. Voor bomen die behoren 
tot de hoofd- en wijkboomstructuur geldt dat deze alleen gekapt worden als er sprake is van 
veiligheidsrisico’s. Wel kunnen bij bomen binnen deze structuren snoei- of schadebeperkende maatregelen 
genomen worden om overlast te verminderen. Wat betreft de overige bomen, zijn er specifieke 
voorwaarden vastgesteld, zoals beschreven in Tabel 4.1 van de Bomennota 2017 - Beheer, voor het 
kappen van bomen als gevolg van problemen zoals schaduwoverlast. Velling/vervanging is eventueel 
mogelijk indien de tuin en/of het balkon tussen 10 uur en 18 uur meer dan 3 uur geheel (100%) in de 
schaduw van een boom ligt. Dit betreft de periode tussen 21 april en 21 augustus en het geldt niet als het 
huis pas gebouwd is toen de boom er al stond. Snoei behoort ook tot de mogelijke maatregelen. 
 

26. Valkhof 
Reactie 
De school en speelplaats staande aan het Valkhof links naast Valkhof 8 en grenzende aan de achterkant 
van het huizen Valkhof 39 en hoger en aan de achtertuin van Valkhof 19, zien er, sinds er geen basisschool 
meer in gevestigd is, vaak verwaarloosd en armoedig uit. Er zou ooit een groenstrook komen, maar deze is 
nog niet gerealiseerd. Er zouden heel wat tegels weggehaald kunnen worden en daarvoor in de plaats 
stuiken en bloemen geplant kunnen worden t.b.v. vogels en insecten.  
Dit sluit zoals ik het lees aan op pag. 22 ‘Ambitie, Doelen en Opgave, plaatje, groener, meer biodivers en 
bewoners betrekken’. En ook bij het beschreven hoofddoel en het raadplegen van bewoners in het kader 
van het coalitieakkoord 2022-2026, waarin staat dat inwoners centraal staan en dat de gemeente meer in 
de wijken en dichtbij de mensen wil zijn. De gemeente wil openstaan voor signalen uit de samenleving, 
juicht initiatieven toe en gaat met bewoners in gesprek en wil samen met de bewoners zorgen voor veilige 
en aantrekkelijke, klimaatbestendige wijken. 
 
Antwoord 
Er zijn momenteel nog geen plannen om dit gebouw te verwijderen. Zodra dit wel het geval is en op deze 
locatie komt een groene inrichting, worden de bewoners betrokken bij de planvorming. 
 

27. Koolmeeslaan 
Reactie 
Wij maken bezwaar tegen bovengenoemd plan voor wat betreft de plannen voor de Koolmeeslaan en 
stellen de volgende wijzigingen voor: 

1. Bomen in het trottoir worden indien nodig vervangen door bomen van gelijke soort waarbij gelet 
wordt op het vullen van het plantgat met een afdoende hoeveelheid aanplantgrond/aarde/granulaat 
teneinde de bomen een goede voedingsbodem te verschaffen. 

2. Bomen in de beplanting (het groene plantvak in het midden van het plein (waar nu honingboom (2), 
magnolia (1) en prunus (2) staan)) worden indien nodig door gelijke soorten vervangen. 

Wij vonden en vinden dat het openbare groen in het algemeen en de bomen in het bijzonder het groene 
karakter van het pleintje verder versterken, dat willen we graag zo houden. Onze ambitie sluit naadloos aan 
bij de ambities van de gemeente in het recent gepubliceerde Groenactieplan waarin gesteld wordt dat het 
groener kan en groener moet. Wij onderschrijven deze ambitie volledig. Het is bij ons immers al groen en 
doel moet zijn dat zo te houden en indien mogelijk verder te versterken. 
 
Antwoord 
Het groen in het plantvak in het midden van het plein blijft onveranderd, hier staan namelijk onze 
toekomstbomen. De bomen in het trottoir worden indien ze dood gaan niet vervangen. Het trottoir is met 
zijn grote hoeveelheid aan kabels en leidingen niet geschikt om bomen te planten. Wel is het mogelijk om 
bomen in de parkeerstroken te planten. Hier liggen geen kabels en leidingen en is ruimte om een 
voldoende hoeveelheid boomgranulaat aan te brengen. Dit is vergelijkbaar met de inrichting van de 
Torenvalklaan.   

 


